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  INTERPELACJA  

 

 

W  sprawie: braku oświetlenia i poręczy na wyjściowych schodach z kina OKF. 

 

                      Na pilną interwencję mieszkańców i uczestników w seansach 

kinowych OKF, skarżących się na brak poręczy i oświetlenia w czasie wyjścia z 

kina po schodach wychodzących na zewnątrz.  

                      Bardzo proszę o zainteresowanie odpowiednie służby, aby 

przyjrzały się tej sprawie i postarały się pomóc szczególnie seniorom 

korzystających z tej rozrywki. 

                                                                                                               Z   poważaniem  

                                                                                        Barbara Gieroń 


